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Protokół Nr: RM.0002.5.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXIV sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  19.04.2023 

Numer sesji:  RM.0002.5.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sa  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul. 3 

Maja 10 

Godzina rozpoczęcia:  10:00 

Godzina zakończenia:  13:37 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Andrzej Guz 

2. Barbara Wierzchowska 

3. Wiesław Bańka 

4. Jan Szulakiewicz 

5. Leszek Kryszczuk 

6. Artur Danilczuk 

7. Marian Cisło 

8. Iwona Świstowska 

9. Czesława Nowak 

10. Anna Naja 

11. Ryszard Wiech 

12. Leszek Tarnawski 

13. Danuta Kowalska 

14. Józef Bojarczuk 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Miasta Marta Majewska, Zastępca 

Burmistrza Paweł Wojciechowski, Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta 

Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, Komendant Straży Miejskiej Janusz Krotkiewicz,  

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej - Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa Jolanta 

Janiec, Dyrektor Hrubieszowskiego Domu Kultury Grażyna Temporowicz, Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona Malińska-Margol, Kierownik Kreatywnego 

Centrum Edukacji i Współpracy Gospodarczej Justyna Krawczyk-Stadnik, Kierownik 

Centrum Obsługi Przedszkoli Barbara Harapiuk, Dyrektor Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu 
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i Rekreacji Marek Watras, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej Mariusz Biront, Kierownik 

Biura Projektu Rozwój Lokalny Wojciech Czernysz, naczelnicy wydziałów Urzędu Miasta, 

dyrektorzy miejskich szkół i przedszkoli, przewodniczący zarządów osiedli oraz mieszkańcy.    

 Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

11:22:43 11:38:25 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXIV sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet.  

W chwili otwarcia sesji w obradach uczestniczyło 13 radnych, radna D. Kowalska 

dołączyła podczas procedowania punktu 4 przyjętego porządku obrad.   

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów lub podchodzenie do 

mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja zapytała zebranych czy mają uwagi do zaproponowanego 

porządku obrad a wobec ich braku stwierdziła jego przyjęcie. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji 

Przewodniczący A. Naja zapytała radnych czy mają uwagi do protokołu z LXIII sesji  

a wobec ich braku zarządziła imienne głosowanie w którym protokół został przyjęty 

jednogłośnie (w głosowaniu uczestniczyło 13 radnych).  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

4. Rozpatrzenie Informacji z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

oraz podejmowanych działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na terenie 

miasta Hrubieszów w roku 2022 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Informacji. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło 

Ryszard Wiech 

Jan Szulakiewicz 

Marta Majewska 

W dyskusji radny M. Cisło zwrócił uwagę na ogólny spadek przestępstw  

w porównaniu do roku 2021 oraz wzrost interwencji Policji.  

Radny R. Wiech zwrócił uwagę na źle oświetlone przejścia dla pieszych stwierdzając,   

że jest to wynikiem oszczędzania energii i wyłączania lamp ulicznych. Dodał, że w celu 

poprawy bezpieczeństwa należy zbudować progi zwalniające na przejściach dla pieszych. 

Zauważył, że kontrola Straży Pożarnej w jednym z marketów wykazała szereg 

nieprawidłowości dotyczących drożności dróg ewakuacyjnych i zapytał czy na skutek 

kontroli sytuacja uległa mienianie.  

Zwrócił także uwagę na usunięcie istniejących zagrożeń w Przedszkolu Nr 2. 

Przypomniał ponadto, że 31 sierpnia 2024 roku upływa termin likwidacji zagrożeń 

wskazanych przez Straż Pożarną w innym miejskim przedszkolu i zadał pytanie jakie środki 

należy wydać, żeby je zlikwidować.    
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Radny J. Szulakiewicz zwrócił uwagę na nagminne przekraczanie prędkości na ulicy  

3 Maja przez kierowców jednośladów i samochodów. Zaapelował ponadto o ustawienie 

radaru na najruchliwszych ulicach miasta, w tym 3 Maja i Zamojskiej.   

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że decyzje podjęte przez miasto dotyczące 

oszczędzania energii nie objęły oświetlenia ulicznego, podkreślając, że mimo wzrostów 

kosztów z tytułu opłat za energię elektryczną nie były skracane godziny funkcjonowania 

latarni na terenie miasta, nie były także wyłączane ani ściemniane.  

Przypominała, że została podpisana umowa z wykonawcą na wymianę ponad 1400 

opraw. Dodała, że po wymianie możliwe będzie wykorzystanie zdjętych opraw w celu  

doświetlenia innych miejsc na terenie miasta.  

Poinformowała również, że Burmistrz Miasta nie jest kompetentny w zakresie dróg 

ewakuacyjnych w marketach i zaapelowała do radnego o zwrócenie się z pytaniem w trybie 

dostępu do informacji publicznej do zarządców poszczególnych obiektów lub do Państwowej 

Straży Pożarnej. 

Zwróciła także uwagę, ze budynki miejskich przedszkoli są obiektami starymi  

w związku z czym miały, mają i zapewne jeszcze długo będą miały różnego rodzaju 

wydawane decyzje przez Państwową Straż Pożarną. 

Podkreśliła, że decyzje te są systematyczne wdrażane zgodnie z potrzebą, z terminem 

ich ważności oraz w uzgodnieniu z Państwową Strażą Pożarną. 

Przypomniała ponadto, że zgodnie z prawem nie ma możliwości instalacji progów 

zwalniających na drogach wojewódzkich informując, że aktualnie opracowywana jest 

dokumentacja przebudowy przejść dla pieszych na terenie miasta, w tym na ulicy 3 Maja, 

finansowana ze Środków Norweskich. 

Dodała, że przebudowa przejść na drogach powiatowych czy wojewódzkich będzie 

musiała zostać uzgodniona i sfinansowana przez zarządców tych dróg, którzy zazwyczaj 

zwracają się do miasta o partycypację w kosztach co wymaga zgody Rady Miejskiej.   

Radny J. Szulakiewicz zapytał czy coś się zmieniło w przepisach uniemożliwiających 

instalację progów zwalniających na drogach wojewódzkich.    

Burmistrz M. Majewska poinformowała w odpowiedzi, że wspomniana dokumentacja 

projektowa jest w trakcie opracowywania oraz uzgadniania z Komendą Wojewódzką Policji  

i zarządcami dróg, a po jej ukończeniu zostanie przedstawiona radnym.    

Radny R. Wiech doprecyzował, że w poprzedniej wypowiedzi chodziło mu  

o niezrealizowane decyzje Państwowej Straży Pożarnej w Przedszkolu Nr 5. 
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Powiedział także, że mieszkańcy poinformowali go o wyłączeniu latarni na ulicy  

3 Maja w okresie poświątecznym. Zaapelował również o przekazanie służbom mundurowym 

zgłaszanych przez radnych pytań i zastrzeżeń.    

Burmistrz M. Majewska zaapelowała do radnego, żeby w przypadku szczegółowych 

pytań lub wątpliwości dotyczących danych zawartych w Informacji przedłożył je na piśmie, 

które zostanie przekazane odpowiednim służbom mundurowym.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do Spółki SIM 

Lubelskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kraśniku 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska.   
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Artur Danilczuk 

W dyskusji radny A. Danilczuk zapytał czy znany jest przybliżony termin budowy 

mieszkań komunalnych.  

Burmistrz M. Majewska stwierdziła, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie 

ponieważ aktualnie trwa przygotowywanie dokumentacji oraz działania w celu uzyskania 

pozwolenia na budowę. Dodała, że planowane spotkanie z Zarządem SIM Lubelskie będzie 

okazją do odpowiedzi na pytania szczegółowe.    

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 



Projekt 

7 
 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radna  

I. Świstowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Majewska 

Marta Woźnica 

W dyskusji radny R. Wiech wyraził sprzeciw dostarczaniu zmian proponowanych  

w projektach uchwał dotyczących budżetu bezpośrednio przed posiedzeniem komisji 

budżetowej.  

 Poprosił również o wyjaśnienie przyczyn różnic i źródeł wysokości wolnych środków 

oraz zwiększenia wysokości deficytu o ponad pół miliona w aktualnie przedłożonym oraz 

pierwotnym projekcie zmian w uchwale budżetowej.  

Burmistrz M. Majewska zapytała pozostałych radnych czy także mają uwagi odnośnie 

terminów dostarczania materiałów na sesje, podkreślając, że są one dostarczane zgodnie  

z przepisami i w przewidzianych prawem terminach. Dodała, że rzeczą naturalną jest, że 

następują zmiany w budżetowaniu, w związku z czym proponowane zmiany projektów 

uchwał przedstawione są podczas posiedzeń komisji. 

Podkreśliła, że wszyscy pracownicy merytoryczni, szczególnie Pani Skarbnik, zawsze 

są do dyspozycji radnych a posiedzenia komisji służą temu wytłumaczeniu i wyjaśnieniu 

wszystkich zmian w związku z tym nie ma żadnego naruszenia jakichkolwiek przepisów  

w tym zakresie. 

Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że wszystkie materiały sesyjne dostarczane są 

radnym w terminie podkreślając, że nigdy nie było opóźnienia w tej kwestii, natomiast 

autopoprawki zdarzają się zawsze w ostatniej chwili.  

Zwróciła uwagę, że w przypadku braku autopoprawek sesje należałoby zwoływać co 

tydzień przypominając, że w okresie od września 2022 r. do lutego 2023 r. sesje odbywały się 

co dwa tygodnie z powodu konieczności wprowadzania zmian w budżecie.  

Dodała, że Skarbnik M. Woźnica przygotowała autopoprawki w przeddzień 

posiedzenia Komisji Budżetu i zostały one umieszczone w elektronicznym systemie obsługi 

Rady Miejskiej wobec czego radni mogli się z nimi zapoznać, natomiast radny otrzymał je  

w wersji papierowej w dniu posiedzenia Komisji.       
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Skarbnik M. Woźnica poinformowała, że zmniejszenie przychodów z tytułu wolnych 

środków na podstawie projektu pierwotnego o kwotę ponad 559 tysięcy zł wynika z faktu, iż  

w propozycji pierwotnego projektu uchwały jest zwiększenie dochodów z tytułu sprzedaży 

nieruchomości, konkretnie oznaczonej w uzasadnieniu, o szacowanej wartości około 600 

tysięcy zł. W związku z tym, aby zbilansować budżet, można było dokonać zmniejszenia 

wartości wolnych środków i tym samym również w związku ze zwiększeniem dochodów  

o tak znaczącą kwotę zmniejszyć deficyt budżetu.  

Natomiast już w autopoprawkach, w związku z tym, że wprowadzane są dodatkowe 

wydatki w roku bieżącym, między innymi na zadanie opracowanie dokumentacji na rzecz 

aplikowania Gminy Miejskiej Hrubieszów na realizację zadań ze źródeł zewnętrznych, jest  

proponowana kwota zwiększenia o 620 tysięcy zł z wolnych środków na pokrycie tych 

wydatków, więc stąd zwiększenie przychodów z tytułu wolnych środków o kwotę 620 000  

a jednocześnie zwiększenie deficytu.  

Podsumowała, że w projekcie pierwotnym proponowano zmniejszenie wolnych 

środków i deficytu, natomiast w autopoprawkach zwiększanie wolnych środków i deficytu.  

Burmistrz M. Majewska dodała, że kwota, która jest zabezpieczana w budżecie na 

przygotowanie dokumentacji projektowej będzie w całości zrefundowana ze środków, które 

będą przyznane miastu w ramach RPO, więc jest to deficyt czasowy, który zostanie 

zwrócony, ponieważ dokumentacja również podlega finansowaniu ze środków zewnętrznych. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie przeciwnym. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Marta Majewska 

W dyskusji radny R. Wiech stwierdził, że wynik budżetu nie chce się poprawiać oraz, 

że pojawiły się nieprzewidziane wydatki związane z poprawą gospodarki odpadami i wodno 

-kanalizacyjnej w mieście i w związku z tymi zmianami finalnie projekt jest droższy o 1 002 

369 zł dodając, że zdejmujemy limit w wysokości 300 385 zł i 63 gr na ten rok, natomiast  

wejdzie to w roku w 2024.  

Powiedział również, że zastanawia się dlaczego przetargi i zawieranie umów odbywa 

się w ostatniej chwili, ponieważ odkładanie realizacji projektów powoduje zwiększenie  

kosztów, Stwierdził, że początkowo takie były założenia, że miasto otrzyma wystarczające 

środki z budżetu państwa na poprawę gospodarki odpadami i wodno-kanalizacyjnej, 

natomiast aktualnie musimy dopłacać.  

Dodał, że każda dopłata to jest istnie nieszczęście, bo dochody miasta są bardzo 

mizernie i dlatego należy bacznie uwagę zwracać na to jakie inwestycje chcemy prowadzić, 

ponieważ miasta niestety nie stać na pomysły, których nie możemy sfinansować, ponieważ 

jesteśmy zbyt biedni, co już coraz bardziej jest widoczne, a będzie jeszcze bardziej widoczne.  
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Burmistrz M. Majewska stwierdziła, że pamięta wypowiedzi radnego, że powinniśmy 

finansować takie inwestycje, które będą wpływały na poprawę budżetu naszej gminy, 

podkreślając, że inwestycja mająca na celu poprawę gospodarki odpadami oraz gospodarki 

wodno-kanalizacyjnej zmierza do tego, żeby zminimalizować koszty. 

 Podkreśliła, że nie ma żadnych wątpliwości co do zasadności inwestycji w tym 

zakresie na ulicach Michałówka i Dworcowa dodając, że, dbając o budżet, w celu ich 

realizacji miasto sięga po środki zewnętrzne.  

 Poinformowała, że realizacja projektu dotyczącego systemu gospodarki odpadami 

stanowiła argument zgodnie z którym kary, które są nakładane corocznie na miasto za 

nieprawidłowy poziom segregacji, zostały zawieszone, dodając, że ma nadzieję, że po jego 

realizacji zostaną umorzone. Zauważyła także, że wprawdzie poziom segregacji odpadów  

w mieście się zwiększa, ale jest w dalszym ciągu niewystarczający.  

Stwierdziła ponadto, że ilość przetargów ogłaszanych i realizowanych przez miasto  

w porównaniu do innych jednostek samorządu terytorialnego w obecnej kadencji jest bardzo 

duża, dodając, że projekty realizowane są w takim terminie i w takim tempie jak jest to 

możliwe, natomiast na ceny nie mamy wpływu. 

Podkreśliła, że nie ma żadnych zastrzeżeń do pracy pracowników Wydziału Inwestycji 

i Rozwoju, w którym są zatrudnionie osoby odpowiedzialne za zamówienia publiczne  

i zamówienia przetargowe. 

Dodała, że wszystkie zadania i ogłaszane przetargi były wykonywane zgodnie  

z terminami i oczekiwaniami i realizacja żadnego z projektów nie była odkładana, ponieważ 

miastu i jej bardzo zależało, zależy i będzie zależeć od samego początku, na tym, żeby 

inwestycji zrobić jak najwięcej, czego namacalnymi dowodami są  inwestycje zrealizowane 

podczas aktualnej kadencji.  

Stwierdziła, że bardzo się cieszy, że dzięki decyzjom radnych oddawane inwestycje 

były możliwe do zrealizowania, bez oczekiwania wyłącznie do roku wyborczego, ponieważ 

ci, którzy tak postąpili dzisiaj zderzają się ze ścianą wzrostu cen.  

 Zwróciła uwagę, że brak decyzji o wzroście dofinansowania inwestycji w gospodarkę 

odpadami o milion złotych spowodowałby utratę przez miasto dofinansowania w wysokości 

prawie 10-ciu milionów zł.   

Przypomniała, że miasto emituje obligacje między innymi na zadania inwestycyjne, 

czyli na wkład własny zarówno w modernizację gospodarki odpadami jak i w budowę sieci 

kanalizacyjnej, sanitarnej i wodociągowej na ulicy Michałówka i Dworcowa, które nie byłyby 

możliwe  do zrealizowania bez tak dużego zewnętrznego wsparcia finansowego.  
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Radny R. Wiech powiedział, że nie mówił, że któryś z tych projektów jest niedobry, 

zwłaszcza jeśli chodzi o te oświetlenie miasta, dodając, że terminowość tu jest bardzo ważna, 

ponieważ miastu grozi utrata dofinansowania i zwrot pieniędzy do budżetu państwa. 

Podkreślił, że nie narzeka na pracowników, którzy tymi sprawami się zajmują, tylko 

zwraca się do Burmistrza jako gospodarza miasta.  

Burmistrz M. Majewska powtórzyła, że inwestycje nie są odkładane a pracownicy, 

którzy się nimi zajmują pracują na najwyższych obrotach oraz, że  nie ma żadnych zastrzeżeń 

co do terminowości wykonywania przez nich zadań, ponieważ są realizowane organizowane 

zgodnie z przyjętymi terminami, normami i możliwościami. 

Zwróciła uwagę, ze mówiąc, że coś jest odkładane bądź przeciągane. nie uderza w nią, 

tylko w pracowników Dodała, że podziękowała za współpracę pracownikom, którzy nie 

wywiązywali się ze swoich obowiązków.    

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie przeciwnym. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem przeciw 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 
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Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa dla części terenu położonego 

przy ul. Nowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Hrubieszowa - HOSiR 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 



Projekt 

13 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 

Hrubieszowskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania 

z Krytej Pływalni „Fala" w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Po głosowaniu Przewodniczący A. Naja zaradziła przerwę w obradach do godz.11:35. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji Programu współpracy Gminy Miejskiej Hrubieszów z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.   

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia  

- Dziennego Domu Pobytu dla Seniorów w Hrubieszowie, będącego jednostką 

organizacyjną pomocy społecznej i połączenia go z Miejskim Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej w Hrubieszowie oraz wprowadzenia zmian w statucie Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Hrubieszowie 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz M. Podolak. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Andrzej Guz 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał kiedy rozpoczną się prace realizacyjne związane  

z obiektem wcześniej przewidzianym do tej działalności.  

Kierownik W. Czernysz poinformował w odpowiedzi, że aktualnie opracowywana jest 

dokumentacja projektowa z pozwoleniem na budowę. 
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Dodał, że wykonawca dokumentacji jeszcze jej nie złożył w związku z czym naliczane 

są kary umowne. Podkreślił, że wykonawca zapewnił, że do końca kwietnia przedstawi  

projekt dokumentacji, który złoży również do Starostwa powiatowego, w związku z czym 

najpóźniej w czerwcu zostanie zgormadzona dokumentacja oraz ogłoszony przetarg na 

realizację zadania Remont obiektu Staszica 9.  

Radny A. Guz zapytał na jakich zasadach w jakiej formie będzie odbywało się 

kwalifikowanie seniorów mogących korzystać z Dziennego Domu Pobytu.  

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że wyłonienie osób, które będą uczestniczyły 

w programie będzie się odbywało na podstawie ustawy o pomocy społecznej. 

Kierownik A. Malińska-Margol powiedziała, że Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

ogłosi nabór i będzie kwalifikował uczestników oraz, ze początkowo do uczestnictwa  

w Dziennym Domu Pobytu dla Seniora przewidzianych jest 15 osób powyżej 60 roku życia, 

w szczególności takich, które ze względu na stan zdrowia, wiek lub niepełnosprawność 

wymagają pomocy interdyscyplinarnej. 

Dodała, że atutem jest fakt, że osoby, które opiekują się osobami niesamodzielnymi 

będą mogły pozostać również w dotychczasowym zatrudnieniu.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  

w Gminie Miejskiej Hrubieszów na lata 2023-2025” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Miejskiej Hrubieszów na lata 2023-2025” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Miejskiej Hrubieszów na lata 2023 

-2027" 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 
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Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją a następnie 

przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminy Miejskiej Hrubieszów za rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały.  

 Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 
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  W dyskusji radny R. Wiech zwrócił uwagę na różnice dotyczące liczby mieszkańców 

podawanych przez GUS oraz źródła własne. Stwierdził także, że głównym problemem 

mieszkańców jest brak miejsc pracy, co jest źródłem patologii, dodając, że bieda 

mieszkańców postępuje o czym świadczy rosnąca liczba przyznawanych dodatków 

mieszkaniowych oraz wzrost środków przeznaczonych a ten cel.    

 Kierownik A. Malińska-Margol poinformowała, że wszelkie przedstawione dane 

pobierane są automatycznie i nie istnieje możliwość ich korygowania. Podkreśliła, że wyższa 

prognoza środków przeznaczonych na wypłatę dodatków mieszkaniowych wynika ze spadku 

dochodów mieszkańców.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosków 

Burmistrzowi Miasta Hrubieszowa zgodnie z właściwością 
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Przewodniczący A. Naja przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

informując jednocześnie o treści wniosków, które wpłynęły do Rady Miejskiej.    

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny R. Wiech przedstawił 

Uchwałę  nr 2/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

z dnia 5 kwietnia 2023 roku w sprawie uznania Rady Miejskiej w Hrubieszowie za organ 

niewłaściwy do rozpatrzenia wniosków. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

19. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu 

i Rekreacji za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 



Projekt 

23 
 

Przewodniczący Komisji Kultury Fizycznej, Spraw Społecznych, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa radny J. Szulakiewicz przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał w jaki sposób były wydatkowane środki na 

wynagrodzenia wypłacane w związku z pomocą obywatelem Ukrainy, a także czym jest 

spowodowane niższe niż planowano wykonanie wydatków na zakup materiałów  

i wyposażenia, energii i usług remontowych.  

W odpowiedzi Dyrektor M. Watras wyjaśnił, że niższe wykonania planu wydatków, 

podobnie jak dodatki dla pracowników, wynikają z otrzymania środków finansowych od 

Wojewody Lubelskiego w związku z funkcjonowaniem Punktu recepcyjnego.  

Radny R. Wiech zapytał czy ze środków otrzymanych od Wojewody były wypłacane  

premie lub nagrody dla wolontariuszy.  

Dyrektor M. Watras poinformował, że dodatki wykazane w Sprawozdaniu dotyczą 

jedynie pracowników HOSiR-u, natomiast wolontariusze pracujący w Punkcie recepcyjnym  

nie będący pracownikami Ośrodka opłaceni są bezpośrednio przez Urząd Miasta ze środków 

Wojewody.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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Anna Naja Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

20. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Hrubieszowskiego Domu Kultury 

za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło 

W dyskusji radny M. Cisło zwrócił uwagę na wszechstronność działalności HDK, 

które skierowane są do wszystkich grup wiekowych. Podkreślił, że Zespół Pieśni i Tańca 

Ziemi Hrubieszowskiej jest ambasadorem miasta. Podziękował także pracownikom HDK za 

ich pracę oraz Dyrektor G. Temporowicz za stworzenie Zespołu.  

Dyrektor G. Temporowicz poinformowała o pozyskanych przez HDK środkach 

zewnętrznych przeznaczonych na realizację projektów jak i niezbędne remonty. 

Podziękowała ponadto Burmistrz M. Majewskiej i radnym za udzielone wsparcie w tym 

zakresie. 

 Poinformowała również, że aktualnie w różnych formach działalności HDK 

uczestniczy wiele dzieci z Ukrainy.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 



Projekt 

25 
 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

21. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej za 

rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie przyjęcia Sprawozdania. 

Osoby proszące o głos 

Marian Cisło 

W dyskusji radny M. Cisło powiedział, że MBP, podobnie jak HDK, pracuje na 

najwyższym poziomie. Zwrócił także uwagę na pozyskane środki zewnętrzne oraz 

organizowanie zajęć dla seniorów.   

Dyrektor J. Janiec poinformowała, że pozyskane środki zewnętrzne w wysokości 

ponad 200 tysięcy złotych zostały przeznaczone na realizację projektów miękkich, czyli 

wdrażanie programów skierowanych do mieszkańców w różnym wieku.   

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

22. Rozpatrzenie Sprawozdania z działalności Kreatywnego Centrum Edukacji  

i Współpracy Gospodarczej w Hrubieszowie za rok 2022 

Sprawozdanie przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

poinformował o przyjęciu Sprawozdania przez Komisję.   

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

W dyskusji radny R. Wiech zapytał jak Centrum może funkcjonować bez inspektora 

do spraw przedsiębiorczości i obsługi inwestora, czy jest realizowane zamówienie dotyczące 

specjalistycznej usługi doradczej w zakresie obsługi przedsiębiorców i inwestorów oraz czy 

wśród pracowników Kreatywnego Centrum są tacy, którzy znają biegle język angielski. 

Burmistrz M. Majewska zwróciła uwagę, że Sprawozdanie dotyczy roku ubiegłego  

i poprosiła o zadawanie pytań w tym zakresie.  

Przypomniała ponadto, że wszelkie informacje dotyczące konkursów i stawianych  

w nich wymagań są powszechnie dostępne.  
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Kierownik J. Krawczyk-Stadnik poinformowała, że konkurs na stanowisko do spraw 

przedsiębiorczości i inwestora ogłaszany był czterokrotnie a ponieważ za każdym razem nie 

przyniósł rozstrzygnięcia została decyzja o zleceniu usługi na zewnątrz. Wobec faktu, że   

wpłynęła tylko jedna oferta z oferentem została podpisana umowa od lutego br.  

Radny R. Wiech poprosił o rozszerzenie informacji dotyczącej rozpoczęcia procedury 

opracowania koncepcji rozwoju sieciowego produktu turystycznego opierającego się na 

rdzeniu atrakcji miasta i gminy wiejskiej Hrubieszów. 

Kierownik J. Krawczyk-Stadnik wyjaśniła, że żeby ogłosić postępowanie, czyli zacząć 

od szacowania przedmiotu zamówienia i ogłoszenia, najpierw należało rozpocząć całą 

procedurę, więc rozpoczęto procedurę opracowania koncepcji rozwoju sieciowego produktu 

turystycznego. W bieżącym roku ta pozycja budżetowa jest realizowana, natomiast w roku 

ubiegłym została rozpoczęta.    

Dodała, że pomimo braków kadrowych wszystkie działania zaplanowane w budżecie 

projektu zostały zrealizowane. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Sprawozdanie zostało przyjęte przy 

jednym głosie wstrzymującym (w głosowaniu udział wzięło 13 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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Iwona Świstowska Jestem za 

Ryszard Wiech Wstrzymuje się 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

23. Rozpatrzenie Informacji z działalności przedszkoli miejskich działających na 

terenie Gminy Miejskiej Hrubieszów za rok 2022 

Informację przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

poinformował o przyjęciu Informacji przez Komisję. 

Osoby proszące o głos 

Marta Majewska 

Anna Naja 

Marian Cisło 

 W dyskusji Burmistrz M. Majewska poinformowała, że w ramach kwoty ponad  

600 tysięcy zł zabezpieczonej decyzją radnych w budżecie miasta na opracowywania 

dokumentacji projektowych znajdują się również pieniądze na dokumentację w zakresie 

polepszenia warunków w miejskich przedszkolach, ponieważ w ramach Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego jednym z celów są zmiany w miejskich przedszkolach w zakresie 

polepszenia warunków, dostosowania wnętrz przedszkoli i budynków, w tym pod względem 

dostępności. 

Radny M. Cisło powiedział, że przedszkola są najistotniejsze i najważniejsze w życiu 

każdego człowieka, bo trafiają do nich dzieci, które zaczynają swoją edukację oświatową  

i w tym okresie zaczyna się kształtowanie człowieka, więc jest to bardzo ważne zadanie, które 

stoi przed przedszkolami i przed wychowawczyniami.  

Podkreślił, że przedszkola działające w mieście dobrze spełniają swoją rolę oraz, że  

w ostatnich latach warunki pracy przedszkoli uległy znacznej poprawie.  

Zwrócił także uwagę na niedobór dzieci w przedszkolach dodając, że ich 

dofinansowanie sprawi, że dzieci będą miały zajęcia w godziwych warunkach, podkreślając, 

że najważniejsza jest inwestycja w młode pokolenie, która procentuje w dalszej edukacji  

i w dalszym życiu.  

Przewodniczący A. Naja stwierdziła, że dostosowanie warunków w przedszkolach do 

wymogów przeciwpożarowych nie wynika z zaniedbań, tylko z faktu zmiany przepisów 

przeciwpożarowych. 



Projekt 

29 
 

Podkreśliła, że dostosowanie się do obecnych wymogów wymaga bardzo dużych  

i bardzo drogich inwestycji, ponieważ jedno okno kosztuje w granicach 40 tysięcy, a mimo 

tego miejskie przedszkola, z wyjątkiem jednego, zostały już dostosowane do obowiązujących 

przepisów.  

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym Informacja została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 12 radnych).   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Ryszard Wiech Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

24. Wolne wnioski 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Wiech 

Jan Szulakiewicz 

W wolnych wnioskach radny J. Szulakiewicz poprosił o remont nawierzchni przy  

budynku starej kotłowni przy ulicy 3 Maja 16 oraz o zainstalowanie tabliczki z numerem 

ulicy na budynku MBP-HCD Zwrócił także uwagę, że ułożenie kostki brukowej przy tym 

budynku wymaga reklamacji z powodu jej niestabilności.     
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Poruszył także sprawę nieobecności na sesjach Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 

2 „Polna” przypominając, że za sprawowanie swojej funkcji otrzymuje on dietę i zaapelował, 

żeby zmienić przepisy w celu umożliwienia wypłaty diety Zastępcy Przewodniczącego  

w przypadku obecności na sesjach.  

Przewodniczący A. Naja przypomniała radnemu, że za nieobecność na sesji dieta 

Przewodniczącego pomniejszana jest o 20 procent.  

Radny J. Szulakiewicz stwierdził, że nie jest pokazywany na fotografiach  

w miejskich mediach w relacjach z uroczystości w których uczestniczy. Dodał, że nie 

dopomina się, żeby być pokazywany, ale, że czuje się trochę głupio jeśli jest pomijany.  

Zapytał również Burmistrz M. Majewską kto jest odpowiedzialny za tę cenzurę.  

Radny R. Wiech przypomniał, że powinny się odbyć Przewodniczących Zarządów 

Osiedli w osiedlach „Garnizon” i „Żeromskiego”.  

Zapytał również o sprawę Wspólnoty Mieszkaniowej „Górna 31" zarzucającej 

PGKiM nieprzestrzeganie zapisów umów zawartych między PGKiM a wspólnotami  

i spółdzielniami mieszkaniowymi. Dodał, że lepiej by było do sądu nie iść z tymi sprawami, 

ponieważ się może to różnie skończyć i lepiej się dogadać.  

Burmistrz M. Majewska przypomniała swoją wypowiedź z poprzedniej sesji, że 

PGKiM z każdą wspólnotą będzie omawiał indywidualnie każdą sytuację problematyczną, 

informując na jej polecenie władze miasta o takich spotkaniach.  

Poinformowała również, że wybory na osiedlach „Garnizon” i „Żeromskiego” odbędą 

się w najbliższym czasie oraz, że kwestie obecności na sesjach Przewodniczących Zarządów 

Osiedli nie należą do jej kompetencji.  

Odnosząc się do wypowiedzi radnego J. Szulakiewicza stwierdziła, że Wydział 

sprawdzi kwestie związane z kostką, dodając, że wykonanie wjazdu i parkingu podlega 

gwarancji. 

Przypomniała, że na remont terenu przy ulicy 3 Maja 16 zostały zabezpieczone  środki 

w tegorocznym budżecie, wobec czego nie będzie problemów z realizacją tego zadania. 

W kwestii tabliczki z adresem MBP-HCD przypomniała, że zadanie finansowane  

w ramach projektu nie ujmowało wykonania. Dodała, że aktualnie Pani Dyrektor jest  

w procesie ustalania z wykonawcą jej projektu graficznego.  

Poinformowała, że za publikację zdjęć odpowiada Wydział Promocji, podkreślając, że 

miasto nie stosuje cenzury i umieszcza wszystkich uczestników uroczystości,  

w przeciwieństwie do starostwa, w którego relacjach z uroczystości organizowanych przez 

miasto radny nie ujrzy Burmistrza Hrubieszowa. 
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Zadeklarowała, że wyda polecenie  pracownikom Wydziału Promocji, żeby przejrzeli 

jeszcze raz setki zdjęć i umieścili wizerunek radnego, o ile go znajdą, dodając, że zwróci 

uwagę pracownikom, żeby w przyszłości częściej umieszczali zdjęcia radnego w relacjach.  

Stwierdziła, że jeżeli radny ma niedosyt w tym zakresie to przyjmuje jego głos jako 

uwagę, którą przekaże współpracownikom i na pewno jego zdjęć będzie więcej a radny 

będzie usatysfakcjonowany. 

Raz jeszcze zdementowała słowa radnego o stosowaniu cezury podkreślając, że  

w relacjach z miejskich uroczystości znajdują się absolutnie wszyscy, którzy w nich 

uczestniczyli a jedynym ograniczeniem technicznym jest limit Facebooka, natomiast na 

stronie internetowej zawsze zdjęć jest więcej.  

Podkreśliła raz jeszcze, że rozumie radnego, który być może wiedząc, że takie 

praktyki są stosowane gdzie indziej mógł pomyśleć, że używa ich także miasto zapewniając,  

ponownie, że nie ma to miejsca.       

Radny J. Szulakiewicz stwierdził, że nie widział siebie na zdjęciach przez 4 lata  

i dlatego zapytał czy stosowana jest cenzura. 

Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że przyjęła poważnie zarzut radnego 

podkreślając, że strona miasta nie jest stroną starostwa, które permanentnie robi takie rzeczy, 

powtarzając, ze w mieście nie ma cenzury.  

Radna B. Wierzchowska podziękowała pracownikom Miejskiej Służby Drogowej za 

pieczołowicie i pięknie czyszczone ulice oraz miejskie place zabaw, w szczególności na 

osiedlu Polna.    

Poprosiła także radnego J. Szulakiewicza, żeby spojrzał na zdjęcia ze spotkania 

opłatkowego oraz z absolutorium i sprawdził czy na pewno go tam  nie ma.   

Zgłosiła także zagrożenie w ruchu drogowym na skrzyżowaniu ulicy Mickiewicza  

z ulicą Polną polegające na wybrzuszeniu jezdni. 

Zapytała również od kogo zależy malowanie pasów na jezdniach, zwłaszcza na 

przejściach dla pieszych.   

Burmistrz M. Majewska poinformowała, że za malowanie pasów na swoich drogach 

odpowiada ich zarządca oraz, że w przypadku miasta odbywa się to dwa razy w roku.  

Dodała, że nie ma wiedzy na temat dróg powiatowych, natomiast Zarząd Dróg 

Wojewódzkich zleca malowanie w ramach przetargu. 

Stwierdziła, że być może różnice w czasie w malowaniu w przestrzeni miejskiej 

wynikają z tego, że każdy zarządca wykonuje te zadania w swoim czasie i według swoich 

możliwości. 
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Radny R. Wiech zwrócił się do Burmistrz M. Majewskiej, żeby nie mówiła o jakiejś 

cenzurze w starostwie, dodając, że lepiej unikać takich stwierdzeń, ponieważ starostwo i 

miasto, podobnie jak inne gminy, mają współpracować a jeżeli się takie wrzutki robi to 

później powstaje nieciekawy klimat.  

Burmistrz M. Majewska odpowiedziała, że starostwo taki klimat stworzyło już dawno 

co każdy może ocenić.   

25. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LXIV sesję o godz. 13:37. 

Materiał wideo z LXIV dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 


